
 

 Číslo materiálu: 1 / 02 

Komise: pro informační technologie 

Datum: 1. 7. 2020 

Přítomni: 

 

 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

Jan Štěpnička, Aleš Kerner, Lukáš Jelínek, 

Přemysl Jiřík, Alexandr Špalek, Ladislav Šorčík, 

Ladislav Čermák (za MěÚ), Martin Roučka (host) 

 

Ondřej Knapp  

 

 

Člen RM: Silvia Doušová, Vít Šnajdr 

Příští jednání: bude operativně naplánováno 
 

1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

 

I.  b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro informační technologie dne 1. 7. 2020. 

 

 

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Mobilní rozhlas 
Komise přivítala hosta z firmy Neogenia, projektového manažera Mgr. Martina Roučku. 

Proběhlo krátké představení systému Mobilní rozhlas a delší diskuse. Komise se usnesla, že do 

8. července zašle Janu Štěpničkovi dotazy a připomínky ohledně práce s osobními údaji a 

Lukáši Jelínkovi dotazy a připomínky technické; tyto budou následně použity pro další jednání. 

Pan Rouček pošle tabulku s přehledem funkcí (existujících a připravovaných), včetně API. 

2. T-Mobile 
Členové komise Ladislav Šorčík a Aleš Kerner se účastnili jednání RM na toto téma, popsali 

komisi aktuální stav. Připravuje se jednání města s firmou T-Mobile, za komisi se zúčastní 

Ladislav Šorčík. 

3. Smart City 
ZM schválilo zřízení funkce manažera/koordinátora. Místostarosta Vít Šnajdr navrhl zřídit 

pracovní skupinu, která definuje kompetence manažera a připraví podmínky pro jeho výběr. Za 

komisi by ve skupině byli Jan Štěpnička a Ladislav Šorčík, za úřad Adéla Kloudová (kancelář 

tajemníka) a Ladislav Čermák (odd. informatiky). Komise s tím souhlasí, doporučuje nechat 

finální podmínky připravit odbornou firmou.  

 

Pracovní skupina pro definování pozice SMART CITY MANAGERA města Kutná Hora byla 

zřízena usnesením č. 476/20 ze dne 15.07.2020. 

 

4. Sportovní hala - LED tabule 
Aleš Kerner poslal podklady, Vít Šnajdr zjišťoval možnosti na trhu, nyní se dolaďují podmínky 

výběrového řízení (Kerner: pozor na to, aby cena byla uvedena včetně konstrukce). 

5. Termín příští schůze 
Komise se usnesla, že termín bude naplánován operativně (zajistí předseda Lukáš Jelínek). 

6. Různé 
Žádná další témata nebyla projednávána. 



 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

 

 

Zapsal:  L. Jelínek 

Vystavil:   

Elektronicky ověřil:  


